
Verslag algemene ledenvergadering van AKU, gehouden op 20 maart 2017 

Aanwezig namens het bestuur: 
Wim Verlaan, voorzitter 
Maarten Moraal, secretaris 
Hans Mooij, penningmeester 
Baukje Verbruggen 
Caroline Brekelmans 
Huub Jansen 

Voor de overige aanwezigen: 
zie presentielijst 

1.Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. 
Huub Jansen maakt melding van het feit dat het aantal leden van de vereniging het afgelopen jaar 
flink is gestegen. Na het bereiken onlangs van het aantal leden van 400 heeft de vereniging thans 421 
leden. 
Om deze mijlpaal te vieren worden de aanwezigen getracteerd op gebak. 

2.Mededelingen 
De vereniging heeft een(praktijk)cursus georganiseerd voor de jeugdtrainers. 
Peter de Jong heeft een cursus gegeven voor juryleden. Dit heeft 13 nieuwe juryleden opgeleverd. 
René Noorbergen heeft overleg gehad met het huisartsencollectief over de doorverwijzing van 
patienten om deel te nemen aan looptrainingen. 
Op 5 mei 2017 neemt een groep van circa 20 AKU- lopers deel aan de Bevrijdingsloop van 
Wageningen naar Uithoorn. 
Inmiddels is een lopersgroep van Ons Tweede Thuis met trainingen bij AKU gestart. 
AKU gaat een trekkende rol vervullen bij een gesubsidieerd project om kinderen als gedragstherapie 
te laten bewegen. Hierbij wordt ook een voedingsdeskundige ingeschakeld. Ook de ouders van de 
deelnemende kinderen worden hierbij betrokken. 
AKU is lid geworden van de Ondernemersvereniging Uithoorn. 
Baukje Verbruggen geeft een toelichting op de stand van zaken met betrekking tot het overleg met 
de gemeente over het toekomstige beheer van de sportaccommodaties. Onlangs heeft de gemeente 
besloten het beheer toch te laten zoals het nu is. Wel hebben de verenigingen de vraag voorgelegd 
gekregen om voorstellen te doen over mogelijke bezuinigingsmaatregelen. 
Met de gemeente zal ook nog overleg moeten plaatsvinden over de gemeentelijke bijdrage voor het 
onderhoud van de accommodatie. 
Wim Verlaan deelt mee dat momenteel de mogelijkheden worden bekeken om de huidige kantine 
uit te breiden. Gedacht wordt aan een uitbreiding van circa 30 m2. Binnenkort worden de eerste 
schetsen van een architect verwacht. Aan de hand daarvan zal moeten worden bekeken of een en 
ander binnen de financiële mogelijkheden van de vereniging kan worden gerealiseerd. 
Rick Duifhuis biedt zich aan om eventueel technische ondersteuning te geven bij de ontwikkeling van 
de bouwplannen. 
Richard Berger informeert wat er met de huidige gebouwen van UWTC naast het clubgebouw van 
AKU gaat gebeuren. Wim Verlaan antwoordt dat de start en finish bij wedstrijden van UWTC 
waarschijnlijk op de huidige locatie zullen blijven. 
Naar aanleiding van een opmerking van Richard Berger merkt Wim Verlaan op dat de huidige 
kleedkamers zullen worden gehandhaafd. 



3.Verslagen 
Het verslag van de algemene ledenvergadering van 14 maart 2016 wordt ongewijzigd vastgesteld. 

Jaarverslagen 
*secretaris 
*wedstrijdcommissie baan 
*wedstrijdcommissie weg 
*technische commissie 
*jeugdcommissie 
*wandelcentrum 
*sponsor/PR commissie 
Alle verslagen worden vastgesteld. 

4.Financiën 
De penningmeester geeft een toelichting op de financiële overzichten die onder de aanwezigen 
worden uitgereikt. 
Het voorstel om de contributies voor 2017 niet te verhogen wordt aangenomen. 

5.Verslag kascontrolecommissie en benoeming leden nieuwe kascontrolecommissie 
De kascontrolecommissie heeft de financiële administratie in orde bevonden. De penningmeester 
wordt derhalve decharge verleend. 
De kascontrolecommissie voor volgend jaar zal bestaan uit Henny Buying en Bram Menet. 

6.Samenstelling bestuur 
Het volgens rooster aftredende bestuurslid Huub Jansen wordt herkozen. 

7.Rondvraag 
Op de vraag van Mandy Plasmeijer wordt meegedeeld dat de aanvragen voor Verklaringen omtrent 
Gedrag via Caroline Brekelmans lopen. 
Peter de Jong doet een oproep om te helpen bij de op 8 april 2017 te houden pupillencompetitie. 
Bram Menet bedankt iedereen die zich het afgelopen jaar heeft ingezet voor de vereniging. 
De penningmeester heeft de facturen voor de contributie over 2017 gereed en vraagt assistentie bij 
het rondbezorgen daarvan. 

8.Sluiting 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering en bedankt een ieder voor zijn/haar 
inbreng. 

Na het formele deel van de vergadering heeft Stefan Verheijen van Fysiotherapie Praktijk PLEXUS 
een lezing gegeven over blessurepreventie en de waarde van krachttraining voor hardlopers. 

 
 

 

  




